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Beantwoording vragen Art. 41 van fractie Democraten Hilversum 
inzake verlenging nadere regeling impuls Jongerencultuur 2023-2024 

 
Geachte raads- en commissieleden, 
 

 
Op 19 januari heeft de fractie Democraten Hilversum vragen (hieronder cursief) gesteld op basis van 
artikel 41 vragen het Reglement van Orde inzake verlenging nadere regeling impuls Jongerencultuur 
2023-2024. In deze brief worden deze vragen beantwoord. 
 

1. Wat was het oorspronkelijke subsidiebedrag dat beschikbaar werd gesteld bij de start van de 
regeling? 
Hilversum ontving een totaal bedrag van €  899.400,-. Dit bedrag werd gefaseerd overgemaakt: 
eind november 2022 € 310.000,-, in 2023 € 294.700,- en in 2024 nogmaals € 294.700,-.  

 
2. Kunt u een overzicht geven van het aantal projectaanvragen in 2023 en 2024, hoeveel daarvan 

zijn goedgekeurd, en welk bedrag aan subsidie uiteindelijk daadwerkelijk is besteed? 
In 2023 zijn er 11 aanvragen gehonoreerd voor een totaal bedrag van € 160.144,- en er is een 
aanvraag afgewezen. 
In 2024/2025 zijn er 27 aanvragen gehonoreerd voor een totaal bedrag van € 503.979,- en er zijn 
8 aanvragen afgewezen. 
Aanvankelijk stelde de rijksoverheid het bedrag per jaar beschikbaar, echter in april 2023 werd 
besloten dat het budget vanaf 1 januari 2023 tot en met 31 december 2024 besteed kon worden. 
 

3. Op welke manier heeft u deze regeling in 2023 en 2024 onder de aandacht van de doelgroep 
gebracht? 
De regeling is gecommuniceerd naar het bestaande culturele netwerk (professioneel alsook de 
verenigingen). Er heeft een persgesprek plaatsgevonden en uitgebreide berichtgeving in de 
krant. Ook is de nadere regeling onder de aandacht gebracht bij jongerenwerkers en scholen. De 
regeling is op de website van Hilversum terug te vinden, daar kan de subsidie ook aangevraagd 
worden. 
 



4. Welke acties heeft u ondernomen toen u tijdens de looptijd van de regeling constateerde dat een 
aanzienlijk bedrag niet werd aangevraagd? 
Gedurende de gehele looptijd van de regeling hebben wij alle overige subsidieaanvragen ook 
gescand op geschiktheid om onder deze regeling een subsidie te verlenen. In gesprekken met 
instellingen en verenigingen wijzen we altijd op de regeling wanneer projecten die onder de 
regeling kunnen vallen, besproken worden.  
Al in het voorjaar 2024 hebben gemeenten een signaal gegeven richting de rijksoverheid dat 
verwacht werd dat het niet haalbaar was het budget volledig te benutten. De activiteiten die 
door instellingen geïnitieerd waren, hebben vaak een langere doorlooptijd en zijn niet een op 
een te plaatsen in een boekhoudkundig jaar. Bovendien is de uitvoeringscapaciteit van culturele 
instellingen en vrijwilligers bij verenigingen niet grenzeloos. De rijksoverheid heeft de besteding 
daarom verlengd tot en met 31 december 2025.  
 

5. Welke stappen bent u van plan te zetten in 2025 om de regeling beter onder de aandacht te 
brengen bij de doelgroep? 
Op moment van schrijven van deze collegebrief zijn er al enkele grotere aanvragen ingediend. 
Hierdoor resteert er nog een beperkt bedrag. Wij verwachten dat het niet nodig is de regeling 
extra onder de aandacht te brengen en gaan er vanuit dat het resterende budget in 2025 geheel 
besteed wordt.  
 

6. Ziet u een rol weggelegd voor het cultureel netwerk bij het ondersteunen en promoten van deze 
regeling? Zo ja, welke rol zou het cultureel netwerk kunnen spelen 
Het cultuurnetwerk Hilversum is op de hoogte van de regeling en zal daar waar mogelijk sprake 
is van een project dat gefinancierd kan worden binnen deze regeling, doorverwijzen naar de 
gemeente. 

 
Hopende hiermee uw vragen beantwoord te hebben. 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
 
 
 


